
1. Το σύμφωνο « σ », μπροστά από τον φθόγγο « γκ »,

προφέρεται πάντα /z/.
Γκουσγκούνης  /guz'gunis/
Γκισγκίνη  /giz'gini/

2. Το τελικό « ς », πριν από λέξη που αρχίζει με τα γράμματα « γκ », 

προφέρεται ως εξής:

2α Όταν η επόμενη συλλαβή είναι ανοιχτόφωνη /ge/ /gE/ /gi/, 
το τελικό ς προφέρεται /z/. 

τους γκεμπελικούς  /tuzgebeli'kus/
τρεις γκέλες /triz'gEles/
της γκίνιας  /tiz'ginjas/

2β Όταν η επόμενη συλλαβή περιέχει τα ημικλειστόφωνα φωνήεντα /a/ /O/, 
το τελικό ς προφέρεται /z/. 

της γκαστρωμένης  /tizgastrO'mEnis/
τους γκολτζήδες  /tuzgOl'dzi≤es/

2γ Όταν η επόμενη συλλαβή περιέχει τους κλειστόφωνους φθόγγους /u/ /A/ /o/, 
το τελικό ς προφέρεται /z/. 

ένας γκουρού  /Enasgu'ru/
πολλές γκάφες  /pO'lEzgAfes/
τρεις γκόμενες  /triz'gomenes/
της γκιόσας  /tiz'gjosas/

2δ Όταν το γκ ακολουθείται από το σύμφωνο λ, 

το τελικό ς προφέρεται /z/. 
της γκλάβας  /tiz'glAvas/
τις γκλίτσες  /tiz'glitses/

2ε Όταν το γκ ακολουθείται από το σύμφωνο ρ, 

το τελικό ς προφέρεται /z/. 
τις γκραβούρες  /tizgra'vures/
τους γκρεμούς  /tuzgre'mus/
τις γκρίζες ζώνες  /tiz'grizezones/
της γκρίνιας  /tiz'grinjas/


